Contract No.HY/2018/08, HY/2014/07 Central Kowloon Route – Central Tunnel, Kai Tak West 25 May 2022

<u>Central Kowloon Route – Site Visit to Community Liaison Centre & Central Tunnel contract</u> by Construction Industry Council

Site visit to Community Liaison Centre and Ho Man Tin site under Central Kowloon Route – Central Tunnel (CKR-CT) contract by Construction Industry Council (CIC) was held on 25 May 2022.

The "CKR" – Community Liaison Centre (CLC) at No. 12 Long Yuet Street, To Kwa Wan has been upgraded with a new and refreshing look. The project team introduced the interactive facilities to the representatives of CIC, including display wall, information kiosk, holographic exhibition and BIM CAVE (Computer Aided Virtual Environment for Building Information Modelling).

The representatives of CIC visited Ho Man Tin site under CT contract to better understand the operation of noise enclosure, tunnel lining formwork and automatic canopy installation system.

中九龍幹線-建造業議會參觀社區聯絡中心及中段隧道工地

建造業議會於 2022 年 5 月 25 日參觀中九龍幹線社區聯絡中心及中段隧道位於何文田工地。

位於土瓜灣朗月街 12 號的「中九龍幹線」—社區聯絡中心最近完成全面升級改善工程。工程團隊向建造業議會代表介紹中心內多個互動設施,包括顯示屏幕、互動資訊站、全息投影展區、洞穴式自動虛擬實境系統等。

建造業議會代表參觀中段隧道的何文田工地,了解臨時隔音罩、隧道襯砌模板及自動管篷安裝系統的運作。







